
Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal
Datum 06-03-2023
Tijd 19:30 – 21:00 uur
Locatie Raadzaal
Voorzitter mevrouw C. Piepers

Voorzitter SV C. Piepers

Leden commissie sociaal SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
PAL:        

P. Peeters, M. Verschuuren, W. Koning

M. Janssen, H. Meeuwis, G. Laemers  

D. Jimmink, J. van de Kruijs 

P. Parren, P. Voermans

H. Glessner

Afwezigheid/vervanging SV: P. Peeters wordt vervangen door L. Linssen  
RO: G. Laemers, wordt niet vervangen
D66: P. Voermans, wordt vervangen door R. de 
Wit

Aanwezige 
portefeuillehouders

H. van Helden, R. Martens, H. Wijers

Ambtelijke ondersteuning L.Jeurninck
Deelname derden Geen
Insprekers Geen
Publieke tribune 1 persoon
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering, maakt melding van de afwezigen en 
vervanging zoals aangegeven en heet iedereen van harte welkom.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Mw. Glessner betreurt het dat de vorige vergadering niet binnen het 
tijdsbestek tot 23:00 uur kon worden afgerond. De voorzitter meldt dat alle 
onderwerpen die destijds wegens tijdgebrek niet aan de orde zijn gekomen 
thans zijn geagendeerd. Het overschrijden van de tijdslimiet door deze 
commissie is een uitzondering.
Verder wordt de besluitenlijst conform vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Er heeft zich niemand gemeld voor het spreekrecht.

5 Presentatie en thema's
Er zijn geen presentaties deze vergadering.

6 Raadsvoorstellen
Er zijn geen raadsvoorstellen voor deze vergadering.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
7.a e-mail landelijke werkgroep behoud apotheekhoudende huisartsen



Er zijn bij de gemeente geen signalen bekend bij de huisartsen in Leudal 
over problemen met het voortbestaan van apotheken bij de praktijk en van 
de praktijk zelf. Financiering van de apotheken is een taak van de 
zorgverzekering. Er zijn in Leudal 4 apotheekhoudende 
huisartsenpraktijken. Indien er verzoeken  komen tot vestiging van 
apotheken / huisartsen dan zal daar bij de gemeente, ook qua 
bestemmingsplan ruimhartig mee worden omgegaan in het belang van de 
leefbaarheid.
De haar Janssen vraagt of de gemeente iets kan doen aan de 
inlevermogelijkheden van medicijnen (insulinespuiten e.d.)  bij apothekers. 
Sommige apothekers zouden hier afwijzend tegenover staan. De wethouder 
zal deze oproep bij de apothekers uitzetten. De heer Linssen wijst nog op de 
mogelijkheid van het bewaren van oude medicijnen in de milieubox.

7.b toekennen financiële bijdrage aan Stichting Katholiek 
Basisonderwijs Meijel voor vervanging bitumen daken basisschool 
De Heihorst te Heibloem
De heer Janssen wil van de andere fracties horen hoe ze aankijken tegen de 
vergoeding ten behoeve van de renovatie van de daken bij basisschool de 
Heihorst. De overige fracties vinden de vragen die door Ronduit Open 
gesteld zijn juist, en wachten de beantwoording door het college af. De heer 
de Wit vindt dat de gemeente tot 2015 de verantwoordelijkheid had voor 
onderhoud aan de scholen, en vindt het daarom billijk dat thans een 
bijdrage wordt gegeven als gevolg van het achterstallige onderhoud.
De heer Martens bevreemdt de vragenstelling, er is immers gevraagd om 
een zienswijze. De fractie Ronduit Open heeft een zienswijze ingediend in 
januari. Daarop is het nieuwe besluit genomen. De vragen door de fractie 
Ronduit Open genomen zullen via de raadsvragenprocedure door het college 
worden afgedaan.

8.a Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking
8.a.1 Rekenkamerbrief 'Data-analyse en Sociaal Domein'

De heer de Wit vraagt naar de inzet van wijkcoaches, hoe gebeurt dit in 
Leudal. De heer Janssen vindt dat er naast data ook naar de mensen 
gekeken moet worden. Hij verwacht meer rapportages over jeugdzorg en 
Wmo, zoals dat in het verleden ook vaker was. Verder wil hij graag op de 
hoogte gehouden worden over de punten die de wethouder in zijn reactie 
noemt onder 3 a t/m f.
De wethouder antwoordt dat hij de commissie regelmatig op de hoogte zal 
houden. Op dit moment wordt het voorveld in kaart gebracht, en op basis 
daarvan zal worden besloten of er met wijkcoaches gewerkt gaat worden. 
Na het in kaart brengen kan beter gestuurd worden.
Verder merkt hij op dat er volop gewerkt wordt met het verkrijgen van 
data, ook van andere samenwerkingspartners.  De heer Verschuuren merkt 
nog op dat de gemeente Peel en Maas, die vorig jaar in de commissie een 
presentatie heeft gegeven al enkele stapjes verder is op dit gebied, en de 
mensen daar zijn bereid om andere gemeenten te helpen met tips in het 
hele proces.
Tenslotte merkt de heer van Helden nog op dat het Mensontwikkelbedrijf in 
Leudal door hem omarmd wordt, en alle initiatieven tot uitbreiding hiervan 
zeer welkom zijn.

8.b Aan de commissie gerichte stukken ter kennisname
8.b.1 Persbericht over huisvesting Statushouders in Leudal



De gemeente heeft voldaan aan de plicht tot huisvesting aan de 
statushouder, maar heeft ook al weer vanuit Den Haag voor dit jaar nieuwe 
opgaven gekregen. Er zijn gesprekken met de woningbouwcorporaties om 
samen zorg te dragen voor deze forse opgaven, samen met de reguliere 
vraag naar woningen. De wethouder zal informatie over aantallen 
verstrekken. Tijdelijke huisvesting in noodgebouwen en dergelijke is 
bespreekbaar, maar het moet wel van goede kwaliteit zijn.

8.b.2 Persbericht leerlingenvervoer Buggenum - Kelpen-Oler
De door de fracties Ronduit Open en Samen Verder gestelde vragen 
zullen  middels de reguliere raadsvragenprocedure worden behandeld.
Enkele vragen zijn achterhaald door het persbericht van Spolt van 4 maart 
jongstleden over de sluiting van de school door overplaatsing van de 
resterende kinderen naar omliggende scholen. De wethouder heeft juridisch 
advies gevraagd van een gespecialiseerd juridisch bureau, wat de 
mogelijkheden nu zijn voor de gemeente, in deze toch unieke casus. 
Binnenkort krijgt hij dit advies en op basis daarvan zal hij het proces verder 
ingaan. Hij geeft wel aan dat Hij not amused is over het plotselinge besluit 
van Spolt, zo midden in het schooljaar. Ook vanuit de commissie zijn 
soortgelijke geluiden te beluisteren.
Voor wat betreft de kosten leerlingenvervoer heeft het college zich op het 
standpunt gesteld om de hardheidsclausule niet toe te passen. De fractie 
Ronduit Open vindt de besluitvorming hierover onvoldoende gemotiveerd. 
Mw. Glessner vraagt of ook is meegewogen het feit of er in Roermond 
voldoende plaats was voor plaatsing van zoveel leerlingen.
De heer Martens antwoordt dat het college een eigen afweging heeft 
gemaakt, ook rekening houdend met precedentwerking voor andere 
gevallen.

8.b.3 Brief 21feb23 van insprekers over 't Maasveld, Stichting Duurzaam 
Neer e.o.
Mw. Glessner voelt zich aangesproken door de brief van de insprekers over 
't Maasveld, en betreurt dat er geen reactie is gegeven of vragen zijn 
gesteld aan de insprekers.
Nieuwsbrief van de wethouder van februari 2023
De heer Meewis vraagt waarom de Belastingdienst niet is aangesloten bij de 
instanties die betalingsachterstanden van mensen melden bij de de 
gemeente.
De heer Jeurninck meldt dat dit waarschijnlijk te maken heeft met 
privacyregelingen, maar hij zal dit nagaan, en terugkoppelen.

9.a Nieuwsbrief van de wethouder van maart 2023
Er is voor deze maand geen nieuwsbrief van de wethouder.

10 Voorraadplanning Raadsvoorstellen
Aan de voorraadplanning zal worden toegevoegd het accommodatiebeleid. 
Dit zal nog dit jaar aan de gemeenteraad worden voorgelegd.

11 Mededelingen en Rondvraag
De heer Janssen heeft signalen ontvangen dat toegezegde hulp in de 
huishouding niet wordt uitgevoerd door de instanties vanwege 
personeelsgebrek.
De heer van Helden antwoordt dat hem geen signalen hebben bereikt, maar 
dat deze gevallen direct zullen worden besproken in voorkomende gevallen 
om tot een oplossing te komen.
De heer Janssen vraagt of bij een besluit tot het realiseren van een 



zorgcomplex zoals het trajecthuis ook meegewogen wordt de kracht van de 
buurt naar de draaglast die dit met zich meebrengt.
De heer van Helden antwoordt dat er gesprekken zijn met instanties om 
elkaar voordat er plannen naar buiten gebracht worden te informeren en in 
positie te brengen om de inspraak voor de omwonenden goed te laten 
verlopen. De gestelde raadsvragen over dit onderwerp zullen deze week via 
de reguliere weg naar de raadsleden en commissieleden komen.
De heer Verschuuren vraagt naar de status van het speeltuinenbeleid. De 
wethouder antwoordt dat dit volgens de planning in mei zal zijn.
De heer Parren vraagt naar de stand van zaken  van de huisvesting van 
Scholengemeenschap St Ursula en het IHP. Het IHP zal eind dit jaar aan de 
raad worden voorgelegd. Er is daarnaast nog externe capaciteit nodig om 
ook het voorstel met betrekking tot Ursula ook eind jaar tot besluitvorming 
te laten komen.
Mw. Glessner vraagt naar de vorm van de omgevingsdialoog.
Geantwoord wordt dat er wel een voorbeeld staat op de website van de 
gemeente, maar dat de dialoog verder vormvrij is.
De heer van Helden roept op om aan hem zo spoedig mogelijk door te 
geven wat de commissieleden willen ophalen uit de te organiseren 
armoedeconferentie.

12 Sluiting
De voorzitter sluit om 21:00 uur de vergadering onder dankzegging van 
ieders inbreng.
De volgende vergadering is op donderdag 13 april 2023.


